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1. Organisasjon og verv 

Styret 2020-2021 

President   Karen Marie Ellefsen 

Neste president  Bent Andersen 

Siste avgåtte president   Øystein Mogensen (styremedlem 01.07.2020 – 31.12.2020)* 

Sekretær   Tom Halvorsen 

Kasserer   Øystein Myklestul 

Styremedlem   Kjell Hauger (styremedlem 01.01.2021 – 30.06.2021) 

* Øystein Mogensen sluttet i klubben 31.12.2020.  

Øvrige tillitsvalgte 

Revisor    Johan Henrik L’orange 

CICO    Knut Berg 

Arkivar    Jarle Gausen   

 

2. Generelt 

President for Rotary International dette året var Holger Knaack. Hans motto var: «Rotary opens 

opportunities». Det er et valgspråk som gir mening og som det er lett å slutte seg til. Men i mars 

2020 kom pandemien COVID-19, og i perioder var det strenge smittevernregler. Etter en sommer 

med få sykdomstilfeller, startet vi året med fysiske møter hjemme hos medlemmer og i lokalene vi 

leier av Nitor. Etter hvert økte smitten, og i slutten av november kunne vi ikke lenger møtes fysisk. Vi 

fortsatte likevel å møtes hver torsdag kl. 19-20 på ulike digitale plattformer.  

Det ble avholdt 10 styremøter. Ett styremøte ble avholdt i lokalene på Nitor, tre ble avholdt hjemme 

hos presidenten, og seks ble avholdt digitalt. Fem av styremøtene var med vanlige, løpende saker, ett 

var med innkommende president og neste års styre, og fire møter var med arbeidsgruppen som kom 

med forslag til ny strategisk plan for klubben. Referat fra alle styremøtene legges ut på 

hjemmesidenes interne del etter at de er godkjent av styret.  

 

Administrasjonskomitéen 

Administrasjonskomitéen har bestått av Paal Spiel (leder), Ernst-Modest Herdieckerhoff, Lars Iversen 

(sluttet februar 2021), Lyder Alnes, Roger Gjermundshaug og Svein Fikke. Høsten startet på normal 

måte, men på grunn av pandemien ble arbeidsoppgavene annerledes. Oppgavene endret seg fra å 

kunne bidra til å gjøre det hyggelig på møtene og til å sørge for at det ble skrevet referater fra det 

som foregikk på digitale møter. Referatene ble levert CICO Knut Berg og senere lagt ut som 

månedsbrev.  Dette har fungert bra og alle har tatt sin del. Det ble noe redusert bemanningsmessig 

da vi ble 3 færre enn planlagt i løpet av perioden. Men med de gjenværende medlemmene med på 

laget, ble det ikke noe problem.  

Administrasjonskomitéen fikk vite at smittevernreglene tillot å holde presidentskifte i leide lokaler 

noen få dager før festen skulle arrangeres. Dette krevde en sporty innstilling og stor innsats fra 

komité og kokkelag. Presidentskiftet ble gjennomført 17. juni i Bøndenes hus. Etter at Paal hadde 

ringt til alle medlemmene, ble det til sist 17 deltakere + ektefellene til neste og avgående president 

og nyeste medlem.  
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3. Medlemsutvikling 

Klubben hadde 28 medlemmer per 1. juli 2020. Til tross for at klubben har klart seg godt og 

opprettholdt både drift og kameratskap gjennom pandemi-året, fikk vi fire utmeldinger høstsesongen 

2020, og en i februar 2021. Av fem personer som sluttet, skyldtes to flytting langt av gårde, og 3 av 

personlige grunner. Vi fikk imidlertid ett nytt medlem i november og ett i juni. Klubbens medlemstall 

pr 30. juni er 26 medlemmer + Arne Gundersen, som er æresmedlem.  

I sin årsrapport beskriver Medlemskaps- og omdømmekomitéen sin virksomhet i 2020-2021. Ledere 

var Lars Moe (høst) og Jarle Gausen (vår). Andre medlemmer var Arne Peder Strand, Johan Henrik 

L’orange, Knut Berg, Ola Strømme og Ulf Sørum. Komitéen har hatt flere digitale møter.  

10.09.2020 la komitéen fram, på klubbmøte, resultatet av arbeidet så langt. Dette ble behandlet i 

styremøte 21.10.2020. Videre la de fram på klubbmøte 07.01.2021 status over sitt arbeid. Senere i 

januar hadde komitéen et digitalt møte med styret for å fastlegge detaljer for videre arbeid.  

Resultatet av arbeidet er blant annet forberedelser til senere medlemsvervingsaksjoner, oppjustering 

av innhold på klubbens hjemmeside, Facebook-side, og presentasjon på kommunens Friskusside. 

Dette vil bedre den eksterne profileringen av Rotary.  

- 

4. Kommunikasjon og PR 

Hjemmeside 

CICO Knut Berg har som tidligere år holdt hjemmesidene oppdatert, og har vært en god støtte for 

medlemmer som har hatt tekniske utfordringer, blant annet med digitale møter. Tommy Finsand har 

sørget for at klubbens Facebook-sider har vært oppdatert.  

Samfunnskontakt 

Svein Fikke er leder for Klimagruppa i D2260. Da de ikke lenger kunne gjennomføre fysiske møter fikk 

de ikke videreført satsing på reduksjon av matsvinn. Matsvinn berører oss på tre områder: 1) 

Matsvinn utgjør en stor andel av verdens utslipp av CO2. 2) Vi må produsere mer mat for å 

kompensere for mat som blir borte på veien, og 3) Mat som kastes utgjør en stor og delvis ubrukt 

kilde til produksjon av biogass som kan brukes som drivstoff for kjøretøy. Idéen om å ta dette videre i 

lokalsamfunnet vil bli gjenopptatt når de igjen kan ha fysiske møter.  

Realfagsprisen måtte avlyses for 2021, men vil bli gjenopptatt til høsten med planlegging for 2022. 

Bedømming av innsendte konkurransebidrag til Digitalt Mailandmesterskap – UngdomsBedrift År 

2021 - Kategori 4. – Sosialt Entreprenørskap.  

Mesterskapet ble dette året gjennomført på en digital plattform. Vår klubb var representert i juryen 

med Rasmi Krippendorf og Ola Govart Strømme. De vurderte bidragene basert på innsendte skriftlige 

presentasjoner fra elever ved Mailand vgs. De ble bedømt etter følgende kriteria definert av skolen: 

• Har bedriften en bestemt sosial utfordring som de ønsker å løse? 

• Har bedriften en nyskapende løsning? 

• Har bedriften fokus på dobbelt bunnlinje, dvs. kan den vise til samfunnsmessig endring og 

fremtidig økonomisk overskudd? 

• Viser elevene i bedriften entusiasme for sitt arbeide? 

Rasmi og Ola fant tre bidrag som skilte seg ut, og rangerte dem slik: 1. SkyMask, 2. Leksehjelpen UB, 

3. Hook.  
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Næringslivet 

I tråd med et ønske om å få et tettere forhold til næringslivet, er klubben nå innmeldt som medlem i 

Lørenskog næringsråd.  

Dennis Sander er medlem i distriktets Rotary Business Network. Distriktets (RBN). De har møter ca. 

en gang i måneden på Kihl gård, der RBN-koordinator Hans Christian Kihl holder til. På disse møtene 

møter rotarianere og deres venner/bekjente for å bygge nettverk, hjelpe hverandre med råd og tips, 

utvikle hverandre og hverandres bedrifter.  

 

Miljø- og bærekraftsprisen 2020 

Lørenskog kommune utlyste prisen høsten 2020, med frist for å sende inn forslag til kandidater 15. 

november. Miljø- og bærekraftsprisen er en nyopprettet pris og det er første gang Lørenskog deler ut 

prisen. Prisen skal være en æresbevisning for særskilt og fremragende innsats for miljøet i Lørenskog.  

Fredag 4. juni 2021 ble prisen tildelt Kjell Hauger og Per Flatberg.  Dette var vel fortjent for begge to.  

 

5. Club Visioning 

Bent Andersen er aktivt med i distriktets (D2260) sentrale CV-team. Flere av klubbene har 

gjennomført sine CV-prosesser med assistanse fra rotarianere som har fått spesiell opplæring. Etter 

en del forberedelser, har den aktuelle klubben hatt et møte der man har arbeidet fram realistiske 

visjoner for den videre drift av klubben. Fordi fysiske møter ble «forbudt» i løpet av høsten, har CV-

teamet utarbeidet en variant der CV-prosessen gjennomføres digitalt. Det ble foretatt flere tester 

som videomøter. Til sist ble det gjennomført en digital CV-kveld med Nittedal Rotaryklubb.   

 

6. Klubbprogrammer 

Programkomitéen har bestått av Dennis Sander (leder), Kjell Hauger, Tommy Finsand, Umar Ajaz og 

Øystein Mogensen (sluttet høsten 2020). På grunn av COVID-19 ble det en endringer i programmet, 

og vi fant foredragsholdere som kunne være med oss digitalt. Vi hadde interesserte gjester både på 

fysiske møter og digitale.  

I løpet av rotaryåret hadde vi 44 møter, derav 27 digitale, 11 fysiske, to komitémøter («peismøter») 

utenfor lokalene, ett møte der vi var invitert til et Teams-møte med Nittedal RK, bedriftsbesøk på 

Igloo Innovation, samt et områdemøte som vår klubb arrangerte i fellesskap med Sagdalen RK. 

Møtene hadde et stort spenn rent tematisk, og at de fanget medlemmenes interesse gjenspeiles av 

en god fremmøteprosent (56 %). Dette er det 4. beste av de 46 klubbene i distriktet.    

 

7. Prosjekter 

Prosjektkomiteen 2020/2021 har hatt følgende medlemmer: Thamba Rajeevan, Bent Andersen, Bjørn 

Nordseth, Håkon Aas, Harald Moi, Rasmi Krippendorf og Kjell Sandberg (leder).  

De har hatt 2 formelle komitémøter, på Teams 23.04.2020 og hjemme hos Kjell S. 13.08.2020.  
Foruten de formelle møtene har komiteen kommunisert på e-poster gjennom året.  Underkomiteene 

Bokprosjektet og Skiltprosjektet (leder Knut Berg) har hatt flere særskilte møter/befaringer.  
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Prosjektene har omfattet: 

 
Bokprosjektet «20 turer i Lørenskog og Rælingen» 

• 19 turer er beskrevet og forslag til et forord er levert.  Vi venter på én turbeskrivelse 
• Korrekturlesing/språkvasking er foretatt, men noe utfyllende tekst er nødvendig 
• Fremdrift: grafisk designer, bildebehandling, kontakt med forlag. 

• Finansiering: LRK har avsatt kr 10.000,- i budsjettet for 2020/2021, samt kr 10.000,- fra Kjell 
Haugers Gavefond, men prosjektet har foreløpig ikke hatt noen utbetalinger.  Man går ut ifra 
at avsetningene fremføres i budsjettet for 2021-2022 

 
Skilting langs Losbyelva fra Sørlihavna til golfbanen på Losby 

• Leder for samarbeidsprosjektet med Lørenskog Vest RK er Knut Berg 
• En del bilder- og videodokumentasjon er allerede sikret 
• Finansiering er sikret 

 
RYLA 

• Arrangørene meddelte først at RYLA seminaret som var utsatt til mars 2021 ikke kunne 
avholdes fysisk, men at alternativet kunne være å arrangere et Webinar.  Arrangørene 
meddelte senere at RYLA seminaret ble avlyst. 

 
Auksjon 2021 

• Det ble etter nøye overveielse besluttet å avlyse den årlige auksjonen på grunn av Covid 19 

pandemien. 
 

Grønt Flagg 
  Se egen rapport fra Grønt Flagg (Vedlegg). 
 

Mentoring for flyktninger – samarbeidsprosjekt med Flyktningetjenesten i Lørenskog kommune 
• Nytt kull startet i januar 2020 med 5 flyktninger fra Tyrkia og 1 fra Vietnam. Det var på dette 

kullet 3 kvinner og 3 menn 
• Lørenskog Rotaryklubb hadde ansvar for intervjuing av flyktningene og rekruttering av 

mentorer 

• For å finne mentorer for de 3 kvinnene inviterte vi til samarbeid med andre klubber, og fant 
fram til tre fremragende mentorer fra hhv. Lørenskog Vest RK, Inner Wheel Lørenskog og 
Groruddalen RK 

• En av relasjonene ble terminert høsten 2020. De andre var aktive inn i 2021.  
• Under pandemien gikk kontaktfrekvensen for de fleste noe ned, men ble i noen grad 

erstattet med digitale møter 
• Statusrapport ble avgitt til flyktningkontoret ved utgangen av januar 2021 
• Flere av relasjonene fortsetter på privat grunnlag 

 

 

8. Rotary Foundation. 

TRF-komitéen 2020-2021 

Komiteen bestod dette året av Øystein Myklestul (leder) og Øystein Mogensen. Da Øystein 

Mogensen sluttet i klubben gikk presidenten inn i hans sted. Komitéen hadde ingen møter høsten 

2020, men leder orienterte om TRF og PolioPlus i et treminutters innlegg på et nettmøte våren 2021.  
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I tillegg har komitéen drøftet og foreslått utdeling av en Paul Harris, og fikk tilslutning i styret til å gå 

videre med dette. Knut Berg fikk utdelt sin PHF på presidentskiftet 17. juni.  

Klubben har opprettholdt innbetalingene til TRF og PolioPlus på samme nivå som de senere år, med 

USD 100,- pr medlem til TRF og USD 25,- pr medlem til PolioPlus. 

 

9. Ungdomstjeneste 

Pandemien satte kjepper i hjulene for ungdomstjenesten. Vi hadde meldt på 4 deltakere til RYLA-

seminaret i mars 2020, men dette ble forsøkt utsatt til november 2020. Til sist ble det avlyst. Videre 

ble det ikke arrangert seminar våren 2021, og det er i skrivende stund uvisst når det blir arrangert et 

nytt seminar.   

 

Vår klubb har med glede sendt 2 kandidater til RYLA hvert år, men i dette rotaryåret ble seminaret 

utsatt flere ganger før det til sist ble avlyst.  

 

10. Økonomi 

Klubbens økonomi gjennom året har vært tilfredsstillende. Driftsregnskapet er gjort opp med et 

overskudd på kr 9039,- som i sin helhet er overført fondskontoen. Overskuddet skyldes i første rekke 

at husleiekostnadene ble betydelig redusert som følge av pandemien og at klubben derfor måtte 

holde alle sine møter mellom november og juni som digitale nettmøter. 

Klubben har gjennom året fått utbetalt kr 178.512,- i «bingopenger» fra Royal Bingo og Norsk 

Tipping. Av klubbens samlede utbetalinger av slike tildelinger gjennom flere år på kr 330.717,- er 

fortsatt kr 191.511,- ubenyttet og står på konto. 

Klubbens samlede økonomiske tilganger er ved avslutningen av året kr 439.545,-. Disse midlene 

fordeler seg slik på konti: 

Innestående på driftskonto: Kr 52.518,- 

Innestående på fondskonto: Kr 307.132,- 

Innestående på gavekonto: Kr 17.976,- 

Innestående på prosjektkonto: Kr 61.919,- (Budsjetterte, ikke benyttede midler til prosjekter) 

 

 

 

 

 

Årsberetningen er vedtatt på styremøte 22. juni 2021 og fikk sin tilslutning på generalforsamlingen 26. august 

2021. Sluttrapport for Grønt Flagg vedlegges.  
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Gønt Flagg. Sluttrapport til LøRK  

 

Klimagruppen Rotary D2260 har siden 2014 

samarbeidet med FEE Norway, fagmiljøer innen klima og energi, kommuner 

og åtte Rotaryklubber for å få i gang Grønt Flagg satsing i skoler og 

barnehager på Nedre Romerike. 

Grønt Flagg er en miljøsertifiseringsordning for barnehager, grunnskoler, 

videregående og folkehøgskoler. Ordningen er basert på aktivt engasjement 

fra elevenes side. 

 

Grønt Flagg i Norge er del av den internasjonale Eco-Schools ordningen som 

eies og drives av Federation of Environmental education (FEE). 

 
Satsningen på Grønt Flagg skal være en effektiv drivkraft i 

miljøundervisningen, og en flott måte å markere seg som en miljøskole eller 

barnehage. Kunnskapen gir mulighet til å ta miljøansvar både på skolen, i 

barnehagen, hjemme, i nærmiljøet og i samfunnet forøvrig. 

Over 900 (2016) skoler og barnehager, fordelt på 17 fylker og 90 

kommuner deltar i Grønt Flagg programmet i Norge. Internasjonalt deltar 

det nå rundt 45 000 skoler i 58 land i Europa, Afrika, Oceania og Amerika. 

Mer enn 14 millioner barn og unge og 1,2 millioner lærere er involvert i 

Klimagruppen 

Rotary D2260 
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nettverket. Grønt Flagg samarbeider med Kunnskapsdepartementet, 

Nettverk for Miljølære i skolen og Miljøverndepartementet. 

 
Gjennomføring i Lørenskog 

 

På tross av velvilje fra mange aktører i de aktuelle kommunene var det bare 

Lørenskog som gjennomførte ordningen fullt ut. Alle skoler og barnehager 

skal være GF-sertifisert innen utgangen av 2020. En viktig pådriver fra 

kommunens side var daværende Rådmann Tron Bamrud. Hans 

utgangspunkt var: «Skal vi få en bedre verden er det ikke noe annet sted å 

begynne enn med barna». Daværende ordfører Åge Tovan og 

skoleadministrasjonen var også sterkt involvert i gjennomføringen. Det ble 

etablert en deltidsstilling som skulle bistå skolene og barnehagene i 

prosessen. 

 

Ordfører Åge Tovan oppsummerte sin erfaring slik: 

Grønt Flagg er en flott måte å markere seg som en miljøskole/-

barnehage. De som har fått Grønt Flagg har arbeidet med mange 

forskjellige miljøtemaer og lært mye. Og ikke minst, så virker det som at 

de har hatt det morsomt! Som ordfører var jeg på besøk hos alle, og 

deltok på markeringen og feiringen da de fikk det grønne flagget, og jeg 

var kjempestolt! 

Arbeidet med Grønt Flagg bidrar til å øke interessen hos lærer og elever 

for energi og klima. Jeg mener det er viktig med tidlig involvering av 

barna slik at hver og en blir bevisst på egen påvirkning på miljøet i 

dagliglivet, og får en naturlig respekt for naturen. 

 

Lørenskog RK bidro spesielt med to kasser til kompostering av hageavfall fra 
egen dyrking av poteter og grønnsaker i to barnehager. I tillegg bevilget 
klubben penger til en fuglekasse med videokamera til Luhr skole, der elevene 

kunne følge egglegging og klekking på nært hold i klasserommet. Det har vært 
foredrag i klubben fra Solheim skole og Luhr skole. 

 
Prosjektene med Grønt Flagg fikk også en del oppslag i Romerikes Blad. Et 

egenprodusert er gjengitt på neste side. 
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